

PROTOKOLL FRA MØTE I PROGRAMRÅDET 5. APRIL 2022, KL. 14-15.30

Sted: DJ, veiledning/fagsone 8111

Zoom:

<https://uio.zoom.us/j/67210651809?pwd=QzZdnRtMG5ESWRVSm1HdlRpMFRodz09>

Meeting ID: 672 1065 1809

Passcode: 991535

Til stede: Katja Franko, Kristin Bergtora Sandvik, Sveinung Sandberg, , Marina Hiller Foshaugen, Kristine Hegle, Rameen Najam Sheikh og Christine Havgar (referent).

Forfall: Marita Rustad Martinsen.

Sak 1: Godkjenning av forslag til dagsorden og protokoll fra forrige møte.

Protokoll fra programrådsmøtet 10.04.22 og dagsorden ble godkjent.

Sak 2: Orienteringssaker og runde.

1. Katja informerte om at det har blitt gjennomført et instituttseminar, med mange interessante temaer. Ett av temaene var mangfold innen kriminologisk teori, det å se sammenhengen mellom teori i de ulike emnene instituttet tilbyr. I seminaret fant man ut at dette bør samkjøres mer. Et forslag er å lage en arbeidsgruppe for de som har teoriundervisning, både fra emner innen kriminologi og retts sosiologi. I arbeidsgruppen kan man se hvordan teorien er dekket, samt progresjonen. Det samme gjelder for retts sosiologi, at man ser hva som dekket og hva som skal være hvor.

Det er viktig å ta med studentene i denne diskusjonen også. Et forslag er å ha dette som tema, mangfold innen kriminologisk teori, under åpningsarrangementet ved studiestart. Da kan man arrangere en studentledet paneldebatt. Dette vil sette tonen for de nye studentene, som de kan ta med seg videre til forelesningene. Det er viktig å gi studentene kritisk kompetanse.

2. I møtet i PMR 15. mars ble det nye rapporteringssystemet tatt opp. Morten Slind Olsen fra studieseksjonen holdt en presentasjon, som senere ble sendt ut i fakultetsnytt. Programrådet foreslår at Morten blir invitert til å delta i et lunsjseminar ved instituttet, og presenterer det nye rapporteringssystemet.

3. Det vil bli gjennomført et møte med studiedekanen og studentene 6. april.

4. Det er lite mangfold og få gutter på studieprogrammene ved instituttet. Katja vil undersøke nærmere om det er mulig å finne tall på dette, samt se nærmere på prosessen for å evt. endre opptakskrav.

Sak 3: Forslag til vedtak: Pensum og emnebeskrivelser for høstens emner

Alle forslag til endringer i pensum og emnebeskrivelser ble vedtatt.

Dette gjaldt følgende emner:

- **KRIM1100.**

- **KRIM1500: samt endring i eksamensform:** Kommentar: For noen studenter kan dette være første gang med hjemmeeksamen, viktig å huske dette ifm undervisningen.
- **KRIM2952/4952.**
- **KRIM2957/4957:** Kommentar: Katja følger opp spørsmål knyttet til antall eksamensdager og ordgrense til hjemmeeksamen.
- **KRIM2961/4961: samt endring i eksamensform i KRIM2961.**
- **KRIM4101.**
- **KRS4105.**
- **The Sociology of Legal and Illegal Drug Use.**

Sak 4: Diskusjonssak: JUS4122- Rettssosiologi.

JUS4122- Rettssosiologi er et semiobligatorisk emne i masterstudiet i rettsvitenskap og et obligatorisk emne i masterstudiet i rettssosiologi.

Programrådet ønsker å sette fokus på hva som er instituttets ansvar for dette emnet, og forholdet mellom instituttet og fakultetet. Instituttet står som ansvarlig for undervisning og sensur i emnet. Pensum og læringskrav vedtas i Programrådet for masterstudiet i rettsvitenskap. Det er et ønske at arbeidet mellom institutt og fakultetet koordineres, og at arbeidsgruppen i rettssosiologi ser nærmere på dette.

Sak 5: Diskusjonssak: Hjemmeeksamen og fridager og helger.

Programrådet diskuterte hva som bør være føringen når en hjemmeeksamen faller over en helg eller helligdag.

Programrådet anbefaler at man så langt det lar seg gjøre ikke planlegger at eksamen faller over en helg eller på en helligdag. Dersom en hjemmeeksamen faller over en helg eller en helligdag er en nødløsning at man forlenger hjemmeeksamen med en dag pr. helligdag.

Sak 6: Eventuelt:

1. Informasjon om dato for muntlig eksamen.

Det er et spørsmål fra studentene om hvorfor man ikke kan få vite tidspunkt for muntlig eksamen på forhånd. Administrasjonen har dessverre ikke anledning til å gi beskjed om dette i forkant, da tidspunkt ikke er bestemt ennå med tanke på sensorene.

2. Situasjonen med studieadministrasjonen.

Det har vært et utfordrende semester, samt at studie- og eksamensseksjonen er under omorganisering. Studentene føler en viss avstand til administrasjonen. Det er viktig at studentene vet hvem de skal kontakte. Det bør derfor sendes ut en felles e-post til alle studenter ved IKRS med informasjon om hvem de kan ta kontakt med om sine studier. Studentene oppfordres til å ta opp dette i allmøtet med studiedekanen 06.04.22.

Sak 7: Neste møtedato i programrådet er mandag 2. mai kl. 14.

For Katja Franko

Leder for Programrådet

Christine Havgar

Studieseksjonen